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 Skupina dětí spolupracující se starostou a 

úřadem městské části Praha 21 

 Vznik - listopad 2011 

 Účel: zlepšení života v MČ Praha 21 

 



 

Předána starostovi 
MČ Praha 21  
dne 22.11.2012 



   Členové :  

  

Karolina Šuláková 

Barbora Černoušková 

Hana Krejcarová 

Eliška Hofmannová 

Lucie Nováková 

      

                 

Monika Křivánková          

Šimon Včelák   

Roman Mík 

Tereza Bartáková 

Jan Císař 

Kryštof Vidim 

                                 



Naše žákovské 

zastupitelstvo provedlo 

průzkum ve všech třídách 

ZŠ ohledně tématu  

„Jak zlepšit život v 

Újezdě nad Lesy“ 

2011 - 2012 
 



Nové hřiště

více obchodů

inline dráhy

více laviček

více chodníků

bazén

nové parky

kratší intervaly šk. Bus.

kluziště

více parkovacích míst

      
18%        

16%       

14 %      

14%        

9% 

9%     

8%                    

6% 

3%                    

3% 



 automat  na jídlo

zlepšit školní obědy

školní bufet

větší využití Levelu

mini kino

skříňky na brusle atd.

vstup do školy na čip

inline dráhy

oprava silnic a chodníků

vylepšení parků

16% 

16%  

14% 

11% 

10%  

8% 

8% 

7% 

5% 

4% 

 



  

Naši nejmenší spolužáci  měli spoustu 

zajímavých nápadů které se bohužel 

nemohli umístit pro nedostatek hlasů 

např.          

 

                                            

                                             

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Předání návrhů panu starostovi 

 Vyhodnocení 

 Možná realizace některých návrhů 



V ul. Druhanická na 
pozemku městské 
části 
 
Zatím je studie, 
pozemek je oplocen 
a v roce 2014 by se 
mělo hřiště postavit 





 

Vychovej si svého psa 
Zkontrolováno 22 pejskařů 
Policie kontrolovala čipování psů 
Kynologická organizace radila pejskařům 
My jsme se ptali 
Dotazy nyní vyhodnocujeme 



 

Co byste chtěli změnit a jak? 
Odpovědělo nám 69 lidí 

S čím nejvíce spokojeni? 
Doprava, les, obchody 

S čím nespokojeni?  
Hluk z dopravy, špatné silnice 



Projekt Bezpečná cesta 

do školy (BCDŠ)  

 

- Dotazníková šetření 

- Zpracování výsledků 

- Předáno starostovi  

městské části 

 

 



 

 


